
Zápis 

ze zasedání Valné hromady Sokol Zaječice z. s. 

(dále jen Spolek) 

 konané dne 19. března 2023 v sídle Spolku, Zaječice 70, 251 67 Pyšely 

O svolání Valné hromady (VH) rozhodl Výkonný výbor (VV) na schůzi 4. ledna 2023. Oznámení o konání VH bylo řádně a včas 

vyvěšeno v sídle Spolku, na veřejné nástěnce Spolku a pozvánky byly rozeslány v souladu se stanovami Spolku. 

Navržený program VH: 
1. ÚVOD 

a. Volba předsedajícího Valné hromady 
b. Volby komisí: 

i. Mandátová komise + skrutátoři 
ii. Zapisovatel + návrhy usnesení 

iii. Ověřovatelé zápisu 
c. Ověření usnášeníschopnosti 
d. Schválení programu VH 

2. VOLBY DO VÝKONNÉHO VÝBORU A KONTROLNÍ KOMISE 
a. Přednesení vizí kandidátů do Výkonného výboru 
b. Volba členů Výkonného výboru 
c. Volba členů revizní komise 

3. HODNOCENÍ ČINNOSTI 2022/2023 a PLÁN pro další roky 2023/2024 
a. Kontrola usnesení z předcházející VH 
b. Hospodaření 

i. Zpráva o hospodaření a Zpráva revizní komise 
ii. Dotace 2022 a 2023 + Finanční výhled na roky 2023 a 2024 

c. Členská základna a příspěvky na rok 2023 
d. Fotbal muži 
e. Fotbal děti 
f. Lyžařský oddíl 
g. Ostatní sportovní aktivity: střelci, florbal, otužilci, nohejbal, stručné představení HobbyHorse 
h. Fotbalové hřiště, dostavba víceúčelového hřiště, hospoda, kulturně společenské aktivity 

4. RŮZNÉ 
5. DISKUZE 
6. ZÁVĚR – přijetí usnesení z VH 

  



Průběh VH: 
1. Úvod 

• Předsedou a řízením VH byl pověřen David Kasl. 

• Přítomnost a usnášeníschopnost: 

o dle prezenční listiny je přítomno 45 členů Spolku 

o pro přijetí rozhodnutí je nutno 23 hlasů 

• Do volební a mandátové komise byli zvoleni: 

o Martin Láska 

o Jan Kapinos 

o Pavel Šnajberk 

• a jako skrutátoři byli zvoleni: 

o Zuzana Čepková 

o Jaroslav Dočekal 

• Zapisovatel VH byl zvolen: 

o Maroš Staruch 

• Ověřovateli zápisu byli zvoleni: 

o Jaroslav Šnajberk 

o Marek Dvořák 

• Usnesení VH Spolku budou nahrazena zápisem 

• Hlasování o programu VH: 45 hlasů pro, 0 se zdrželo, 0 proti. Navržený program VH ve znění uvedeném výše byl 

schválen. 

  



2. VOLBY DO VÝKONNÉHO VÝBORU A KONTROLNÍ KOMISE 

• Kandidáti do Výkonného Výboru (VV): 

o David Kasl 

o Lukáš Sadecký 

o Martin Láska 

o Jan Kapinos 

o Pavel Šnajberk 

• Vzhledem k tomu, že do VV nekandidoval žádný nový člen, byl navržen způsob volby proklamací. O tomto členové 

hlasovali následovně: 

o Pro: 41 

o Proti: 0 

o Zdržel se: 4 

• Volbou VV proklamací byl zvolen stávající VV. O tomto členové hlasovali následovně: 

o Pro: 45 

o Proti: 0 

o Zdržel se: 0 

• Kandidáti do Kontrolní komise (KK): 

o Jaroslav Dočekal 

o Jiří Balcar 

o Maroš Staruch 

o Zdeněk Hruška 

• Nově zvolená Kontrolní komise: 

o Jaroslav Dočekal 45 hlasů 

o Maroš Staruch 44 hlasů 

o Zdeněk Hruška 25 hlasů 

  



3. HODNOCENÍ ČINNOSTI 2022/2023 a PLÁN pro další roky 2023/2024 

• Finance 
o Martin Láska přednesl zprávu o hospodaření sdružení. Příjmy Spolku poklesly oproti roku 2021 na 598 804 Kč 

v roce 2022. Výdaje poklesly na 539 726 Kč. Členové byli zároveň informováni o finančních výsledcích 
jednotlivých oddílů a o jednotlivých dotacích. 

o Plán investic na další rok: plánujeme dokončit závlahu, doplatit traktůrek a v případě dotace naplánovat a 
začít s realizací víceúčelového hřiště. 

• Zpráva Kontrolní komise 
o KK provedla revizi hospodaření Spolku se závěrem, že výkonný výbor hospodařil v uplynulém období s 

majetkem Spolku zodpovědně a v souladu se stanovami Spolku. 
o KK komise neshledala žádné závažné pochybení ze strany členů výkonného výboru. 
o Za KK Maroš Staruch 

• Dotace 2022 a 2023 
o 2022 

▪ Žádali jsme jen o Neinvestiční dotace 
▪ Podáno 5 žádostí o dotace 

• NSA Můj Klub – úspěšná 
• Středočeský kraj – neúspěšná 
• Obec Pyšely – úspěšná 
• NSA Provoz – úspěšná 
• UEFA Playmakers – úspěšná 

o 2023 
▪ Žádali jsme o Neinvestiční dotace a nyní připravujeme Investiční dotaci 
▪ Podány 3 žádostí o dotace 

• Můj Klub NSA – 71 000 Kč 
• Středočeský kraj – 150 000 Kč 
• Můj Klub Pohyb – 25 200 Kč 

▪ Zatím nevypsáno: 
• Obec Pyšely 
• Provoz NSA 
• UEFA 
• FAČR 

• Členská základna a příspěvky na rok 2023 
o M. Láska informoval o aktuálním stavu členské základny. 
o Následně vysvětlil strukturu finančních příjmů Spolku a přednesl pravidla pro rozdělování rozpočtu mezi 

jednotlivé oddíly včetně informací o rozdělení finančních prostředků za rok 2022. 
o Lukáš Sadecký doplnil, že „rok“ pro tyto účely je od 1. listopadu do 31. října. Tento návrh byl VH prodiskutován. 



• Hodnocení činnosti jednotlivých oddílů 
o Fotbal muži 

▪ Lukáš Sadecký vyzdvihl vynikající výkon fotbalového mužstva a dosažení historicky nejlepšího 
umístění. Poděkoval trenérovi za jeho přínos týmu a hráčům za zodpovědný přístup a pravidelnou 
docházku nejen na zápasy ale i na tréninky. 

▪ Trenér, Stanislav Procházka následně dodal, že výhledově je zapotřebí zlepšit práci s mládeží a 
spolek by měl uvažovat nad založením oddílu pro malé/dorost kluky. 

▪ Aktuální situace 
• V Poháru Okresního Fotbalového Svazu (OFS) jsme mezi posledními 16. 
• V lize jsme aktuálně 2. hned za Pyšelami 

▪ Priority pro 2023 
• Zapracování mladíků do týmu 
• Nastavení organizačních věcí okolo fotbalu 
• Zlepšení zázemí a servisu pro fotbalisty 

o Fotbal děti 
▪ Jan Kapinos pozitivně shrnul spolupráci s Vlašimí, kde působí naše starší děvčata a jejich působení 

ve 2. celostátní lize. 
▪ Vyzval členy k zapojení se do trénování dětí a oznámil možnost zapojit se do projektu od svazu „Dívčí 

akademie“.  
▪ Priority pro 2023 

• Přihlásit nejmenší holčičky do okresní soutěže 
• Najít trenérku pro nejmenší holčičky 
• Zapojit Město Pyšely do podpory a využívání sportoviště, jelikož naše hřiště je jediné 

veřejné hřiště ve Městě. 
o Lyžaři 

▪ Vladimír Douda shrnul činnost oddílu v uplynulé sezoně, a to jak zimní, tak i letní. 
• V rámci letních příprav se členové oddílu zapojovali do různých běžeckých soutěží, kde se 

dokázali umístit na předních pozicích. 
• Dále ve spolupráci s organizátory závodu „Zajěčický Bůr“ připravili aktivitu pro širokou 

veřejnost „Zaječická 20“, kde se pochodu na 20km po okolí Zaječic zúčastnilo přes 30 
zájemců, včetně asi 10 dětí. 

• V rámci zimních aktivit to kromě tréninků byl, ve spolupráci se střeleckým oddílem, 1. ročník 
„KoZabij“ Kovářovicko-Zaječičcký biatlon.  

▪ Zimní závodní sezóna pro naše členy představovala celkem 29 závodů na kterých ujeli dohromady 
neuvěřitelných 1 706 km. 

• 4 členové se zúčastnili 70 km závodu v Italské Marcialonze 
• 3 členové získali titul „SkiTour Master“ 



• V hodnocení týmů jsme na letošní Velké SkiTour obsadili neskutečné 2. místo! 
▪ Priority na 2023 

• Pokračovat v letních aktivitách jakožto přípravě na zimní sezónu, kde se, jenom v jarní části, 
plánujeme zúčastnit na 11 běžeckých závodech 

• Zapojit se do závodu „Vltava run“, kde 12 běžců za 2 dny cílí na 360 km od pramene Vltavy až do 
Prahy 

• Obhájit letošní umístění na SkiTour 
• Zapojit se do dalšího „Ski Classics“ závodu 

o Střelecký oddíl 
▪ Marek Dvořák informoval členy o loňských aktivitách oddílu, kdy kromě zájmových střeleb na střelnici 

ve Vlašimi pod odborným dozorem taky podporovali oddíly spolku a další sportovní aktivity, 
biatlonová střelnice, zábavná střelnice na Zaječický Bůr. Dále poskytli konzultace ohledně postupů 
na získaní zbrojního průkazu jako i školení bezpečné manipulace se zbraněmi. 

▪ Náklady na provoz oddílu jsou zatím hrazeny ze soukromých zdrojů členů oddílu jako i účastníky 
zájmových střeleb. 

▪ Marek Dvořák dále seznámil VH s předpokládanými celkovými náklady na hlavní aktivity oddílu v r. 
2023 ve výši cca 10 000,- Kč. Nacenění jednotlivých aktivit budou výboru upřesněny v průběhu roku. 
Nikdo z účastníků VH neprojevil námitky. 

▪ Priority na 2023 
• Tréninky střelby ze vzduchových zbraní (příprava na biatlon, střelba po běhu, fyzické zátěži) 

pro dospělé i pro děti 
• Zájmové střelby ze střelných zbraní na střelnici broková střelba, gongy dospělí i děti 
• 1x školení první pomoci v případech vážného zranění pro dospělé i pro děti 
• Podpora aktivit na vyžádání (Sokola a ostatních) 
• Konzultace a individuální školení 
• Zajistit s vedením spolku finanční podporu při aktivitách oddílu. 

o Florbal 
▪ Martin Láska informoval o mírném nárůstu počtu dětí v tomto oddíle po odlivu způsobeném 

COVIDem. 
▪ Situace nicméně není stejná jako před 3 lety, a proto bude spolek i nadále vyvíjet aktivity k zvýšení 

zájmu o tento sport 
o Hobby Horse – představení nové aktivity pro děti. 

▪ David Kasl představil členům spolku iniciativu od Pavlíny Černé ze Zaječic, vytvořit v obci kroužek 
Hobby horsingu. 

▪ Tato aktivita pochází z Finska a jde o simulaci parkurového skákání na koni, kdy místo živého koně, 
drží děti mezi nohami dřevěnou tyč s imitací koňské hlavy. Jedná se o atletickou aktivitu, která 
propojuje běh a skákáni přes překážky. 



▪ Ukázková hodina a nábor členů je plánován na 29. dubna 2023. Následně se dle zájmu dohodne s VV 
další postup. 

o Fotbalové hřiště 
▪ Dle fotbalistů, patří náš trávník v současnosti k těm nejlepším v lize. Toto je ale zapotřebí udržet, a i 

nadále jej zkvalitňovat. Toto vyžaduje několik aktivit, které je nutno zajistit. 
▪ Závlaha 

• Whatsappová skupina v roce 2022 nefungovala dle očekávání 
• Standa Procházka sám zajišťoval většinu zalévání a sekání – toto je nutné změnit 
• VV vyzval členy spolku, aby zrušili blokaci investice do automatické závlahy. Po horlivé 

diskusi se členové dohodli. (viz návrh usnesení níže) 
▪ Dosetí a Hnojení 

• Je nutno zajistit rozmetač za traktůrek, protože těžká technika od Pavla Šnajberka hřišti 
vice poškodí, než pomůže. 

▪ Pískování a Provětrávání 
• Pavel Šnajberk jedná s provozovateli golfového hřiště o pravidelné podpoře a její 

podmínkách. 
o Víceúčelové hřiště 

▪ Odhadovaná investice cca 1 mil. Korun 
▪ Investice z vlastních zdrojů ca 20 - 30% 
▪ Čekáme na vypsání dotace, podpora do města přislíbená 

o Kabiny 2023 
▪ Nutná rekonstrukce šatny rozhodčích. Již několikrát jsme na to byli od svazu upozornění, a dokonce i 

pokutováni. 
▪ Dokončit rekonstrukci chodby 
▪ Dokončit rekonstrukci technické místnosti 

o Brigády 
▪ Jelikož se jedná o jeden z parametrů pro „rozdělování medvěda“ je potřeba 

• definovat, co lze počítat do brigád 
• jasně určit zodpovědnou osobu za organizaci společných brigád (co, kdy) 

o Web & Social 
▪ Maroš Staruch informoval členy o stavu virtuální prezentace spolku a poukázal na výhody propojení 

webových stránek s facebookem. 
▪ Opětovně vyzval vedoucí jednotlivých oddílů k průběžnému sdílení informací o svých aktivitách aby 

mohl zajistit jejich prezentaci v těchto komunikačních kanálech (foto, kde, kde a co se dělo, jak to 
dopadlo, další podrobnosti) 

o Hospoda 



▪ Aktivity, které podnájemce za poslední rok vyvinul, vedli ke zlepšení služeb a celkové spokojenosti 
jak členů spolku, tak i ostatních sousedů a návštěvníků. 

▪ Podnájemce v těchto aktivitách plánuje pokračovat, a i nadále zlepšovat dostupnost a kvalitu služeb 
(rozšířit otevírací dobu, vařit několik jídel každý den) 

▪ Od března 2023 došlo k zvýšení podnájemného o 15,1% (míra inflace v roce 2022) 
o Kulturní aktivity 

▪ Konali se tradiční Čarodějnice, Masopust i Maškarní ples sportovců. Ples měl nízkou účast a proto je 
nutné promyslet jak jej příští rok připravit a načasovat lépe. 

4. RŮZNÉ 

• Členové spolku poděkovali VV za jeho práci a vyjádřili podporu v dalším období 
• Dotace údržba 

o Spolek hradí úhradu za elektriku 
o Návrh na úhrady měsíčně, místo ¼ letně 

• Investice do opláštění budovy 
o VV bude projednávat se zástupci města 

5. DISKUSE 

V následné diskusi se členové věnovali tématu zapojení města do podpory financování a vyžívaní sportoviště 
(Fotbalové hřiště a jeho zázemí), výsledkem čeho je úkol pro VV, popsaný níže v usnesení VH  

6. ZÁVĚR – schválení usnesení VH 

• Návrh usnesení VH 
o VV bere na vědomí příspěvky v diskuzi k jednotlivým bodům, budou obsaženy v zápise z VH. 
o VH zadala VV následující úkoly k doplnění do svých plánů na další období 

▪ Vyvinout maximální úsilí směrem k vedení obce za účelem zvýšení finanční podpory od obce do 
jediného obecního sportoviště  

▪ Vyvinout maximální úsilí k získáni trenérů pro dětský fotbalový oddíl 
▪ K dokončeni rozpočtu automatické závlahy na fotbalové hřiště, do maximální výše rovné jedné 

polovině disponibilních prostředků Sokola, při maximalizaci vlastních zdrojů (práce formou brigád) a 
zajistit její realizaci 

▪ Zajistit realizaci rekonstrukce kabin rozhodčích 
o Cíle spolku na 2023/2024 

▪ Podpora a rozvoj sportovních aktivit dětí – současných i nových 
▪ Podpora a rozvoj sportovních aktivit dospělých – současných i nových 
▪ Podpora a udržení tradičních kulturních a společenských akcí 



▪ Společné brigády 
▪ Dokončení multifunkčního hřiště 
▪ Dokončení zázemí pro fotbal (technická místnost, buňka na traktor, sociální zařízení, šatna 

rozhodčích) 
▪ Revitalizace trávník 

 
Hlasování o návrhu usnesení: 38 hlasů pro, 0 proti, 7 se zdrželo. Usnesení VH jako podklad pro činnost Výkonného 
výboru spolku v roce 2023 bylo schváleno. 

 
Závěrem David Kasl poděkoval všem účastníkům a ukončil Valnou hromadu ve 19:30 hodin. 

 
 
 
 
 
 
Zapsal: _________________________________________ 

 Maroš Staruch 
 
 
 
 
 
 
Ověřili: _________________________________________  _________________________________________ 
    Jaroslav Šnajberk      Marek Dvořák 


